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Bestyrelsesmøde Sorø Roklub 13.8.24 

Deltagere: Formanden Gert Iversen, Kasser Lene Pålsson, Materielforvalter Christian Mølvig, 

Næstformand Klaus Steffensen, Kaproningschef Bo Vilhelmsen, Rochef Anne Ørsted, Karen 

(spinnere), Morten Hallgreen (morgenroere) og husforvalter Kirsten Kuhn 

Afbud: Ungdomstræner. 

 

1. Bemærkninger til dagsordenen 

Ingen bemærkninger. 

 

2. Indlæg fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer 

Formanden 

Hovedbestyrelsen. Dansk Forening for Rosport inviterer alle klubbers formænd til møde 

torsdag kl. 20. 

 

Ressortområder - arbejdsbeskrivelser – udskydes. 

 

Store maledag: 20 l sort maling skal skaffes fra kommunen og 2 sprøjter købes ind, 

kompressor og lang slange er der brug for. Kirsten går videre med sagen. 

 

U19 EM i Polen, pinsen 2024 – Gert og Bo har deltaget som mandskabsleder og træner for 

Valdemar og Emil, der fik en masse læring med hjem. 

 

Coupe de la Jeunesse: Gert i Tjekkiet som mandskabsleder. Gode resultater for Danmark. 

 

Søbrugerdag den 15/6: Roklub og Kajakklub. Arrangementet var tænkt som et 

arrangement for klubbernes deltagere. Formålet var at lære hinanden bedre at kende. Der 

er interesse for at afholde sådan en dag igen, evt. i udvidet form, hvor Sorøs borgere 

inviteres til Åbent Hus. 

 

Udvidelse af trivselsrummet. Der gives grønt lys til byggeafdelingen hos Vækst i forhold til 

udarbejdelse af papirer vedr. udvidelse og brandsikring. 

 

Kandidater til generalforsamlingen. Formand, kaproningschef og materielforvalter søger 

genvalg. Klaus ønsker at trække sig som næstformand, dvs. der skal findes en interesseret. I 

denne forbindelse bør det overvejes, om næstformandsposten kan beskrives nærmere. 

 

Vision for roklubben. Hvordan skal vi hvornår og hvordan? Bestyrelsen ønsker at arbejde 

med en vision og strategiske indsatser for fremtiden uden at disse ord bruges. Input på 

Generalforsamlingen, hvor alle medlemmer vil kunne komme med ønsker og tanker om 

fremtiden. Der skal udarbejdes en ramme til drøftelserne på Generalforsamling. 

Det store issue er, hvordan vi få nogle flere medlemmer. Bud på, hvordan vi få lokket folk til 

og fastholder dem. 

 

3. Næstformand Klaus Steffensen 

Ikke noget nyt. 
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4. Kasserer Lene Pålsson 

Regnskab til dags dato  

Regnskabet gennemgås. Der mangler indtægter fra nogle regattaer og en række 

sponsorater. Forventer at der kan købes både til et sted mellem 100.000 og 150.000 kr. 

Med indtægterne fra sponsorater er der penge til at købe en tung firer og lidt mere. 

Regnskabet ser godt ud takket være de store sponsorater Mølvig har hentet ind. Alle 

opfordres til at byde ind med gode idéer til, hvad der kan søges om og hvilke aktiviteter vi 

kan støtte op om gennem fondsansøgninger. 

I forhold til afregning og dokumentation til sponsorer, så er det vigtigt at være skarpe på 

dokumentation, billeder mv. og huske at indsende dem til givere. 

Der skal indkræves penge fra roere, der har roet i Sorø. Opmærksomhed på udestående 

faktura til roer i kraftcenter. Betaling af instruktører. 

Mulighed for at afsætte midler til markedsføring i det kommende år. 

 

5. Kaproningschef Bo Vilhelmsen 

Nyt om kaproningskalenderen. Forsøg på at få afholdt begynderkaproning her til efteråret. 

Mølvig er kontaktperson. Anne udarbejder et facebook opslag, hvor kaproningsklubber 

tagges. 

Træningen – Selma har meldt fra i forhold til ungdomsledelse, Valdemar melder ind på 

opgaven, Sofie er med. 

Ungdommen – der indhentes erfaringer fra klubber, der har succes med SkoleOL 

kaproning. 

Rulleskinner – intet nyt. 

 

6. Rochef Anne Ørsted 

Førstehjælpskursus 

Der er ikke nyt endnu. 

Sociale arrangementer – Cathrine og Karen laver franskinspireret suppeaften den 28. 

september kl. 18.00.  

 

7. Husforvalter Kirsten Kuhn Iversen 

Rengøring 

Kontrakten med rengøringsfirmaet er opsagt. Der arbejdes på at finde en afløser. Indtil 

videre sørger Kirsten for rengøringen. 

Winthers rengøring. 

 

Nøglesystem (Bo) 

Intet nyt. Gert følger op. 

 

8. Materielforvalter Christian Mølvig 

Fondsansøgninger – status 

Der blev givet status på diverse fondsansøgninger. 

 

Salg af gamle både, hvilke og hvem? 

Mølvig, Bo og Peter Lindblom udarbejder oversigt over hvilke både, der skal sælges. Lige pt. 

er salg sat i bero, da de benyttes. 
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Ny trailer 

Traileren er ved at være gammel og slidt. Der skal søges penge til en ny. 

 

9. Ungdomsleder 

Intet nyt. 

 

10. Repræsentant for Morgenroerne Morten 

Morgenroerne har været på udflugt til Svendborg. Har været ude at ro fra Kalundborg 

Roklub. Hovedparten af deres medlemmer ror kajak i dag. Forbavsende få, der ror. Dejligt 

rofarvand. 

 

11. Repræsentant for spinnerne Karen 

Trin ud fra træningsrummet er ustabil. Morten ser på det. 

Der efterlyses tekst på de billeder der er hængt op i rammerne uden foran gruppen. 

Rospinnerne holder grillaften den 23. august med forudgående staffet. 

Karen går til herre- og dameværelse for at gøre reklame for rospinningen. 

 

12. Evt. 

 

13. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Næste møde afholdes onsdag den 2. oktober, kl. 19.00. Der spises hjemmefra. 


